
FAU-møte 11.12.2023 

 

Til stede: Mette Gjendem Lien, Lars Erik Solbraa, Stian Hauge, Vegard Brude Værås, Tor 

Homb og Kristin Prestrud 

Fravær: Nina Flugsrud 

 

1. Mette informerer om plan for møtene dette skoleåret. Fast agenda og tidspunkt hver 

gang. 

 

2. Informasjon fra rektor 

➢ Julemarkedet 6.desember 

• Julemarkedet har vært, og det ble en kald, men veldig bra kveld. 
Gruppene jobbet godt og presenterte produktet sitt på en fin måte.  

• Overskudd på ca. 70 000, der halvparten går til klassekassene og den 
andre halvparten til barneavdelingen på sykehuset. 
 

➢ Elevrådet har hatt møte med Andre Holen fra park og idrett der han samtaler 
med elevene om hva de ønsker m.h.t. nærmiljøet sitt. 
 

➢ Nasjonale prøver. 

• Grunnleggende ferdigheten i lesing, skriving og regning. 

• Nyttig verktøy 

• Over det nasjonale snittet på lesing, mens regning har gått litt ned. Litt 
under snittet på engelsk.  

• Bruker det som et verktøy særlig på enkeltelever, der man kan se om 
noen har lavere forutsetninger, og om man skal vurdere en henvisning til 
bl.a. PPT. 
 
 

➢ Mye fravær blant personalet som går ut over enkelte klasser. Særlig noen på 8.trinn, 
og de som har spansk. Har ansatt en som kan spansk, samt en som skal være 
kontaktlærer på 8.trinn fra januar.  
 

➢ Budsjett. GSI rapportering. Mer å rutte med neste år, flere elever i 
beregningsgrunnlaget til neste år.  
 

➢ Mange elever som strever med ulike ting. Mye av lærernes hverdag går med til 
oppfølging av enkeltelever med individuelle behov, dette fører igjen til at mange 
lærere er utslitt og blir sykmeldt. 
 

➢ Må planlegge for opplegg som kan romme alle i en klasse og fellesskap.  
 



➢ Mobilreglene skolen har hatt siden 2018 er vanskelig å håndheve, ikke 
tilfredsstillende. Skolen ønsker en endring. Mobilhotell er veien å gå mener de fleste 
ansatte. Telefonene leveres inn klassevis.  
 

Vurdere ulike løsninger og organiseringen av innlevering av «hotellet».  
Må endre skolens ordensreglement.  
 
Innspill fra Stian Hauge: mer aktive elever om de ikke får bruke mobiltelefon, og den 
fysiske aktiviteten øker. Spesielt gutter er mer aktive i friminuttene, og mobbingen i 
skolen er redusert. Folkehelsetiltak. Forskningsfunn. 
2014-2017 fylkesmannen lagde en rapport.  
 
Blir tatt med elevrådet i januar.  
Mobilklokker er også noe som må diskuteres og inn i reglementet 
 
FAU støtter skolens forslag om å endre mobilreglene. 

 

3. Info fra KFU v/Stian Hauge 
➢ Møtene går på rundgang på de ulike skolene. Det første møtet var 

presentasjon av medlemmene. Øystein Pettersen ble valgt som leder. 
➢ Skolesjefen informerte om skoleutviklinga ved lillehammerskolen. Han er 

fornøyd. Jobber systematisk og forskningsbasert. 
➢ Kommunal plan for forebygging av adferdsvansker og omsorgssvikt. 

Kommunen ønsker en helhetlig plan, slik at man kan gi best mulig hjelp til 
enkeltelever.  

➢ Ligger referatet ute på nettet? Bør det legges på skolens hjemmeside, Stian 
tar det med tilbake til KFU. 

 

4. Mette: 

➢ Invitasjon av klassekontaktene. 
Tema for møtet kan være: 
-Presentasjon, hva skjer i de ulike klassene?  
-Vedtektsendring, rekrutering til FAU. 
-Klasseturer, hvor skal lista ligge? 

 

5.Spørsmål fra Lillehammer E-sport (Denne saken flyttes til neste møte) 

De har sendt en forespørsel til Mette hvor de ønsker å komme på et foreldremøte i 
15 minutter for å "informere dere foreldre om det positive med videospillkulturen, 
og forklare hva E-sport er. Som hvor sosialt det kan være, hva man kan lære av spill 
og E-sport, og forklare hvordan dere foreldre kan støtte og få fram det beste med at 



de spiller. Og kanskje fortelle egne historier om hvordan det positivt har vært bra for 
oss i styret personlig. Vi ønsker å nå fram til foreldre som har barn over 13-
årsalderen, så alle trinnene deres er de vi søker." 

6. Su/smu. Det kommer straks innkalling til møte. Freddy Jensen er blitt oppnevnt som 

politikernes representant på Åretta. 

 

7. Besøk av Karianne Stordal 

-Karianne Stordal er invitert til FAU-møtet vårt. Hun er initiativtaker til Facebookgruppa 
Russeforeldre på 2020-tallet. Vi drøfter mulighetene for å planlegge et opplegg for 10.klasse 
og foresatte.  

Stikkord fra det Karianne snakket om: 

Forberedelse til en god russetid. Drøfte temaet. Viktig å starte før 10.trinn. 

Samarbeid med alle u-skolene. 

Bremse det før det blir for vanskelig å stoppe. 

Hun startet for 5 år siden i fau. Snakket med rektorene på vdg. Som støttet foreldrene.  

Lagde en egen arena på facebook og kontaktet GD-, fine å forholde seg til. 

Interimsstyre, fau light med rektor på vdg. Ble litt ødelagt av korona. 

Hva med ett felles opplegg for alle fau-ene i byen? Og separat i hvert fau? 

Hva med ett et telt for all russen i russetida 

Kan man spille på næringslivet. 

Hva kan vi gjøre for elevene? 

Emma Ingebrigtsen. 

Skolekontoret. 

Felles for alle 10 klassinger. 

Rektorene 

Fylkesopplæringskontoret 

Skolesjefen 

Forankre det i kfu  

Nabokommunene? 

Er det liv laga? 



Må jobbe på flere nivåer, både lokalt og nasjonalt. 

 

Spørre etter folk som brenner for noe, hvem vil bidra for at ungene våre skal få en 

inkluderende russetid. 

Hva kan vi gjøre med de kommersielle kreftene? 

 

Det skjer noe på alle nivåer, så vi må bare fortsette engasjementet. 

 

 

 

Kristin Prestrud 

-referent- 


